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نكته بازی

الان این چه حرفی بود مثلا؟
رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس این فصل به خصوص در داستان 
تأخیر باشگاه برای انتخاب سرمربی جدید تحت فشار بود و حالا به نظر 
می رسد از نتیجه کارش زیادی راضی است؛ چنان که بعد از نخستین 
برد مربی ترکیه ای مقابل گل گهر، بــا اعتمادبه نفس گفته: »کارتال 
بزرگ ترین مربی خارجی اســت که به ایران آمــده، حتی بزرگ تر از 
کی روش و برانکو.« اول اینکه با توجه به ســوابق مربیان یادشده، در 
درستی این گزاره کاملا می شود شک کرد، اما نکته دوم مهم تر است؛ 
اساسا چه ضرورتی برای بیان این مطلب وجود دارد؟ چرا با این سخنان 
اغراق آمیز، فشار اضافی روی شانه مردی می گذارید که تازه به ایران 
آمده و خودبه خود هزار و یک گرفتاری با این تیم ناقص دارد؟ مخصوصا 
مقایسه با برانکو که جایگاه خاصی بین هواداران دارد دیگر چه کاری 

بود؟ این الان مدیریت کردن است؟!

چقدر تماشاچی محروم می کنید!
گویا پیش فرض کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال این است که تا 
تقی به توقی خورد، تماشاگران را از حضور در ورزشگاه ها محروم کند.

در حکم اخیر آنها مسابقات رفت و برگشت 2فصل آینده پرسپولیس 
و تراکتور بدون تماشاگر شده؛ 2فصل! حالا باز در رویارویی این دو تیم 
اتفاقاتی افتاد که جالب نبود،  از ایــن عجیب تر اما حکم بازی فولاد و 
پرسپولیس بود. در مورد مسابقه ای که در آن ورزشگاه تا خرخره پر از 
تماشاگر بود و خون از دماغ کسی نیامد، فدراسیون حکم داده در بازی 
بعدی فولاد و پرسپولیس، فقط نصف گنجایش ورزشگاه اهواز پر شود. 
خب چرا؟ چرا نخستین راه حل تان این است که مردم نیایند؟ اصولی 
و به قاعده راه دادن تماشاگران روی سکو، وظیفه مسئولان برگزاری 
بازی هاست. هوادار چه گناهی دارد که چپ و راست باید محروم شود؟

صالح تر از شما هم مگر داریم؟
انتخابات فدراسیون فوتبال  به قدری برای مردم مهم است که میلیون ها 
نفر لحظه به لحظه آن را دنبال می کنند. از آنجا که نتیجه این انتخابات 
تأثیر شگرفی در آینده فوتبال ایران دارد، کسی نمی تواند پلک بزند. 
وای خدای من؛ سرنوشت کفاشیان چه شد؟ عزیزی خادم چی؟ تاج به 
کرسی ریاست نزدیک تر است یا عابدینی؟ و ده ها سؤال دیگر... قشنگ 
معلوم شد داریم مسخره بازی در می آوریم یا نه؟ به هر حال در سردترین 
انتخابات تاریخ، شایعات ضد و نقیضی در مورد رد صلاحیت تاج وجود 
داشت که او، آنها را »بیخود« دانســت. خب راست هم می گوید بنده 
خدا، چه کسی صالح تر از ایشان؟ وضعیت فوتبال را در دوران مدیریت 
او ببینید؛ قهرمانی های پیاپی ملی و باشــگاهی ، کسب میزبانی های 
بزرگ و بین المللی، بهترین چمن ها در بهترین ورزشــگاه ها... و البته 
ویلموتس که 5میلیون یورو از جیبش به فوتبــال ایران کمک کرد! 

اصلا چرا احتمال رد صلاحیت یکی مثل تاج باید وجود داشته باشد؟

از از ولاسکوولاسکو و  و پیاتزاپیاتزا درس می گیرم  درس می گیرم 
Mehdi Mahdavi

لیلی خرسند |  هواداران تیم والیبال شــهداب یــزد به خواسته شان 
رسیدند. آنها از همان اردیبهشت امســال که مهدی مهدوی دستیار 
رحمان محمد ی راد شد، روی سکوها فریاد می زدند که مهدوی باید 

سرمربی باشــد نه محمدی راد. حتی همان روزها و در مسابقات 
جام باشگاه های آســیا که یزد و شــهداب میزبان بودند، شایعه 
شد که این نخســتین و آخرین تورنمنتی است که محمدی راد 
کنار تیم است و شهداب لیگ را با مهدوی آغاز می کند. این اتفاق 

نیفتاد اما حالا درحالی که مرحله گروهی لیگ روبه پایان است، خواسته 
تماشاگران یزدی اجابت شده اســت. البته قبل از این انتخاب شایعه 

دیگری هم مطرح بود، اینکه بازیکنان در ارتقای شــغلی مهدوی نقش 
مهمی داشتند. مهدوی در پایان فصل پیش و بعد از 25ســال بازی از دوره بازیکنی 

خداحافظی کرد. او در این دوره با تیم های مختلف باشگاهی و تیم ملی جام های زیادی را 
بالای سر برده و حالا می خواهد به عنوان سرمربی هم این خاطره ها را تکرار کند. مهدوی 
برای شغل جدیدش برنامه های ویژه هم دارد، اینکه کنار دست ولاسکو و پیاتزا، درس بگیرد.

   چند ماهی بود که هواداران شهداب می خواستند شما سرمربی تیم 
باشید و بالاخره این اتفاق افتاد.

این انتخاب فقط خواسته یک گروه نیست. آقا رحمان مربی باشخصیتی است و تا اینجای 
فصل هم خوب کار کــرده و نتایج بدی هم نگرفته بود، اما شــرایط طوری پیش رفت که 
مدیریت تصمیم گرفت تغییراتی را در کادر فنی ایجاد کند. البته خود آقا رحمان هم راضی 
بود که از تیم جدا شود. من در چند ماه گذشته تجربیات خوبی کنار او به دست آوردم. مردم 
یزد و هواداران شهداب هم به من خیلی لطف دارند. داشتن آنها برای هر تیمی مایه 

دلگرمی است.

   تیم در نیم فصل  دوم 4شکست پیاپی 
داشت و بعد از انتخاب شما به عنوان سرمربی 
این شائبه ایجاد شد که بعضی از بازیکنان 
با رغبت بازی نمی کردند تا ســرمربی 

برکنار شود.
شــاید در 

فوتبال از این اتفاقات بیفتد اما نه در والیبال و نه در تیم ما این مسائل 
پیش نمی آید. همه بازیکنان برای موفقیت تیــم تلاش کرده اند و 
کم کاری وجود نداشته. اگر بازیکنی کم   کاری کند، قبل از هر چیزی 
آبروی خودش را می برد، به هر حال همه بازی  او را می بینند. این 
تغییرات نتیجه تصمیمات مدیریت باشگاه بود. مدیران باشگاه 
در این چند سال به خوبی بحران هایی را که هرازگاهی تیم با 
آن مواجه بوده، مدیریت کرده اند و این بار هم برای اینکه به تیم 
شوک بدهند این تصمیم را گرفتند. تیم ما بهترین بازیکنان را دارد 
و آرزوی هر مربی داشتن آنهاست. هر یک از بازیکنان ما در هر تیمی 
باشند، می توانند نقش تعیین کننده ای داشته باشند، خوشبختانه ما 

همه آنها را یکجا و کنار هم داریم.

   در شرایط سختی سرمربی تیم شده اید؛ نزدیک پلی آف است و برای 
نخستین بار است که به عنوان سرمربی روی نیمکت می نشینید، بازی اول را هم 

در اردکان مهمان هستید.
همه اینها درست است ولی در کنار مدیریت خوب باشگاه، بازیکنان خوبی که داریم والبته 
هواداران امیدوارم بتوانیم نتایج خوبی بگیریم. خود من هم تجربه کمی ندارم؛ سال ها پاسور 
بودم، چند سال آخر را هم در شهداب بازی کردم و حالا هم به عنوان رفیق کنار بازیکنان 
هستم، نه کسی که بالای سر آنهاست. در این هفته ها من نمی توانم کار خاصی انجام بدهم، 
فقط باید روحیه جنگندگی تیم را بالا ببرم که این اتفــاق هم با همدلی و رفاقت می افتد. 
هفته های گذشته به خاطر نزدیکی بازی ها بدن  بازیکنان خسته بود و فقط به خاطر همین 
نتایج بالا و پایین شــد. برای بازی با چادرملو )امروز( با ریکاوری روحی آماده شــده ایم و 

امیدوارم بهترین نتیجه را بگیریم.

   توقع هواداران از شما بالاست. این به شما استرس نمی دهد؟
ورزش است و ممکن اســت هر اتفاقی بیفتد. ورزش همیشه با استرس همراه است، اصلا 
استرس نباشد، به درد نمی خورد. استرس است که مجبورت می کند برنامه داشته باشی، 
برای کارت وقت بگذاری و برایش تلاش کنی. فشار روی تیم زیاد است اما با مدیریت باشگاه 

که میدان دیده  است و همراه بازیکنان خوبمان، با این سنگینی کار کنار می آییم.

   جام می گیرید؟
صددرصد ما قهرمان می شویم.

   خیلی با اطمینان حرف می زنید.
از تیم مطمئنم.

   در دوران 

بازیکنی چهره موفقــی بودید، این 

موفقیت می تواند روی نیمکت هم تکرار شود؟ 

می توانیم مهدی را مربی ای در کلاس جهانی ببینیم؟

خواسته خودم همین اســت و برای رسیدن به این موفقیت 

استارت را زده ام  و برنامه هایی دارم. با ولاسکو صحبت کرده ام که 

یک دوره کنارش باشم، از فدراسیون هم خواسته ام اجازه بدهند 

یک مدت کنار دست پیاتزا، سرمربی تیم ملی باشم. می خواهم 

با حضور در کنار این مربیان، تجربه کسب کنم. از مدیریت 

باشگاه شهداب هم ممنونم که به من اعتماد کردند. من 

باید مربیگری را از یک جایی شــروع می کردم 

و این شــروع بــا یک تیــم بزرگ 

همراه شد.

مهدی مهدوی، پاسور سابق تیم ملی والیبال، از امروز به عنوان سرمربی روی نیمکت شهداب یزد می نشیند


